





# 滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

Blossoming Vietnamese Feast「二人同行一人免費」 'Two for the Price of One' on Blossoming Vietnamese Feast

一般零售價每位 Usual retail price per diner:

港幣 358元 HK\$

## 前菜拼盤 Appetizer Platter

香茅牛柳串燒

Lemongrass Beef Tenderloin Skewer

鮮芒果雞肉米紙卷

Fresh Rice Paper Salad Rolls with Lemongrass Chicken and Fresh Mango

蟹肉柚子沙律

Pomelo Salad with Crab Meat, Crushed Peanuts and Toasted Shallots

## 主菜 Main

炭燒大頭蝦伴濱海/安南甘露大頭蝦伴法包(每位半隻)

Char-grilled Jumbo River Prawn served with Banh Hoi / An Nam Signature Jumbo River Prawn served with French Bread (half per guest)

安南牛肉湯河粉/越南雞絲湯河粉/雜錦撈檬粉

Vietnamese Rice Noodle Soup (Beef / Shredded Chicken) / Signature Mixed Cold Vermicelli

#### 甜品 Dessert

法式焦糖焗蛋

Caramel Custard

香芒紅豆黑糯米

Black Sticky Rice and Red Bean with Fresh Mango

#### 飲品 Drinks

熱情果梳打/越南咖啡/檸檬茶

Vietnamese Drip Coffee / Passion Fruit Soda / Lemon Tea

# 1/4/2021 - 30/6/2021

優惠只適用於星期一至日上午11時30分至下午6時之堂食(節日除外)。最後下單時間為下午5時。每2位惠顧方可享用優惠。須另收以一般零售價計算之加一服務費。每檯可享用優惠多次。優惠不可與現金券或其他優惠同時使用。如使用此優惠,必須以單一收據付款,恕不接受分單。如使用此優惠,1957 & Co. Loyalty Program會員不可於是次惠顧賺取/兑換會員積分。如有任何爭議,安南保留最終決定權。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is applicable from Monday to Sunday from 11.30 am to 6 pm (except festive days), for dine-in only. Last order at 5 pm. The offer can only be redeemed once per every two diners. Subject to 10% service charge, based on the usual retail price. The offer can be redeemed multiple times per table. The offer cannot be used in conjunction with dining vouchers or other promotional offers. Split bills are not allowed for diners enjoying this offer. 1957 & Co. Loyalty Program Members can neither earn nor redeem points for their visit if they choose to enjoy this offer. In case of any dispute, the decision of An Nam shall be final. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借?還得到先好借! To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!